

INSTALLATION INSTRUCTIONS

1. Unlatch all four top latches and open trailer to normal "set-up" position.
2. From inside the trailer, locate the two canvas/privacy curtain retaining tracks fastened to the front and rear end panels of the top assembly.
3. Open the privacy curtain package to remove the two curtain panels and tiebacks.
4. Snap each plastic "C" clip retainer, sewn onto the back of each privacy curtain panel, over the upper "T"-shaped portion of the canvas retaining track.
5. Slide one curtain panel to the left and right of the bed area.

NOTE: To keep the privacy curtain panel against the tent enclosure while drawing the curtain, snap the last or outside "C" clip retainer between the canvas retainer tabs (screw & tab) and the end of the "T"-shaped canvas track.

NOTE: An alternative method is to pull the privacy curtains all the way to the right and left. Lift the privacy curtain up and locate the last or outside "C" clip retainer. Adjust the retainer so the privacy curtains align with the tent enclosure. Using a small self-tapping screw (not supplied) install the screw through the bottom half of the "C" clip and track. Release privacy curtain.

6. Where applicable, locate one tieback loop sewn into each side panel of the bed assembly. Wrap the tiebacks around the privacy curtain panel and insert one end through the tieback loop on the bed assembly. Attach tieback ends together using the Velcro pads.
7. Allow all curtains and drapes to hang freely prior to closing the trailer. Tiebacks may remain fastened to the bed loops.

INSTRUCTIONS D'INSTALLATION

1. Déverrouillez les quatre loquets du haut puis ouvrez la caravane à sa position normale.
2. À l'intérieur de la caravane, repérez les deux tringles à toile et à rideau d'intimité fixées aux panneaux avant et arrière de l'assemblage du haut.
3. Ouvrez l'emballage de rideaux d'intimité pour retirer les deux panneaux et les embrasses.
4. Fixez chacun des crochets en plastique (en forme de C) cousu au revers de chacun des panneaux de rideau à la partie supérieure en T de la tringle retenant la toile.
5. Glissez un panneau de rideau vers la gauche et un autre vers la droite de la couchette.

NOTE : Pour maintenir le panneau de rideau contre la tente, tout en tirant le rideau, fixez le dernier crochet en C entre les languettes de la toile (vis et languette) et le bout de la tringle à toile en forme de T.

NOTE : Une autre façon de faire est de tirer les rideaux d'intimité complètement à la droite et à la gauche. Soulevez le panneau de rideau et repérez le dernier crochet en C. Ajustez le crochet de manière à ce que le panneau s'aligne avec la tente. Vissez une petite vis auto-taraudeuse (non fournie) à travers la moitié inférieure du crochet en C et de la tringle. Relâchez le rideau.

6. Là où c'est le cas, repérez une boucle d'embrasse cousue à chacun des panneaux latéraux de la couchette. Faites passer l'embrasse autour du panneau de rideau puis insérez un bout à travers la boucle de l'embrasse fixée à la couchette. Attachez les extrémités de l'embrasse à l'aide des pièces de velcro.
7. Laissez tomber librement les rideaux avant de fermer la caravane. Les embrasses peuvent demeurer attachées aux boucles des couchettes.